
ACTA DE  LA SESSIÓ  PLENÀRIA ORDINÀRIA CELEBRADA EL DIA VINT-I-CINC D'AGOST
DE DOS MIL CATORZE  

A la vila de Roses  (Girona), el 25 d'agost de  dos mil catorze

Quan són les 20:00 hores es reuneix a la  sala d'actes de la Casa Mallol, sota la presidència de
la  senyora  Montse  Mindan  i  Cortada,  alcaldessa  presidenta  de   la   corporació,  el  ple  de
l’Ajuntament  a  l’objecte  de celebrar  sessió  ordinària  d’acord  amb la  convocatòria  que  s’ha
repartit. 

Són presents en el moment de començar la sessió:
Sr. Carles Pàramo i Ponsetí Primer tinent d'alcalde
Sr. Manel Escobar Yegua Segon tinent d’alcalde
Sra. Sílvia Ripoll i Cayuela Tercer tinent d’alcalde
Sr. Ángel Tarrero González Quart tinent d’alcalde
Sr. Marc Danés i Zurdo Cinquè tinent d’alcalde
Sr. Josep Ma. Mas Blanch i Ponce Sisè tinent d’alcalde
Sra. Sílvia Useros i Moyano Setè tinent d’alcalde
Sr. Juan Manuel Fernández i Martínez Regidor
Sra. Anna Jorquera i Navarro Regidora
Sr. Ambrosio Martínez i Olivares Regidor
Sr. Carlos López Expósito Regidor
Sr. David Beltran Blanco Regidor
Sr. Jesús Minguez Castanheira Regidor
Sr. Francesc Giner i Ballesta Regidor
Sr. Jordi Fernandez Jaimez Regidor
Sr. Carles Ferrer Casademont Regidor
Sra. Francisca Guijarro Muñoz Regidora

S'incorporen a la sessió
Sra. Ma. Àngels Arjona Crusellas Regidora, en el punt 2, quan són les 20:04 
hores.

Són absents sense haver excusat la seva absència:
Sra. Francisca Martin Mendoza Regidora

També hi assisteixen:
Senyora Mariel·la Roig Guitart             Interventora en funcions, en substitució de 
l'interventor municipal de la Corporació

                   1



Actua de secretari Fco. Luis MUÑOZ CAMEO, secretari general de la corporació.

Un  cop  l'alcaldessa ha obert l'acte, s'entra a l'ordre del dia, es tracten els  afers indicats i es
prenen  els acords que  es detallen.

01.- APROVACIÓ DE L'ACTA DE LA SESSIÓ PLENÀRIA ANTERIOR

- Sessió ordinària del  ple del dia 28.07.2014

Sense necessitat de votació i per unanimitat dels membres presents, s'acorda aprovar l'acta tal
com ha estat redactada i s'eleva a acord plenari. 

02.- INFORMACIÓ DE L'ALCALDIA

Durant l'exposició d'aquest punt s'incorpora la regidora Sra. Ma. Àngels Arjona. 

DADES ESTADÍSTIQUES A 25 D'AGOST DE 2014 
Població total  19.832 habitants
Homes:   8036  habitants que representen el 49,90 % de la població
Dones:   8067 habitants 
Atur a 1 de juliol  de 2013 era de 1172 persones i aquest any ha estat de 1142 persones. 

INCIDÈNCIES DEL GIE
- Total incidències rebudes:   322 que representen un 1% més de les recollides el mes de juny.
- Incidències desestimades:    13
- Incidències resoltes: 248 que representen un 80% del total
- Pendents a resoldre:           309 

Aigua potable, enllumenat públic, jardineria, residus urbans, runes i neteja tenen 100% 
d'incidències resoltes
Clavegueram i platges tenen el 90% resolt.

DECRETS DICTATS DES DE L'ALCALDIA  

-Total de decrets:   105
- Contingut econòmic:   11
- Contingut urbanístic:  13

REUNIONS DE TREBALLS A ROSES:
  20    Reunions de treball
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    2   Consell Executiu PRODER
    3  Consells Executius PORT 
    3  Meses de Contractació 
    4   Gerències d’Urbanisme 
    5  Juntes de Govern Local 
    1   Consell Administració ROSESNET 
    1 Junta de Portaveus
    1 Comissió Informativa
    1  Ple
    1 casament civil

VISITES REBUDES A ROSES

18 visites

ACTES A ROSES

- Presentació Exposició Festival Peralada en Dansa

- Presentació Revista Festa Major

- Cinema Ciutadella

- Presentació Programa Festa Major

- Missa Internacional Oikomene

- Signatura Conveni Roses Contra el Càncer

- Barraques Festa Major

- Correbous

- Missa Festa Major

- Dracma ( Rotary)

- Trobada gegantera

- Empaitada Ànecs

- Concerts Ciutadella

- Travessia natació

- Cucanyes

- Festa de l’escuma

- Focs d’artifici

ACTES FORA DE ROSES
- Festival Castell de Peralada Sara Baras
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ASSISTÈNCIA MITJANS DE COMUNICACIÓ
- TV Roses- Presentació Festival Peralada
- Punt Diari N. Genis (dinar)
- TV Roses
- La Grossa Loteria
- Fricandor Matiner
- El Punt - Publicitat

AGRAÏMENTS
Agraïment rebut de la Fundació Vicens Ferrer per haver assistit al sopar que va tenir lloc a Cala
Jóncols per recaptar fons per la seva causa.

Alcaldessa.- Tot seguit cedeix la paraula al senyor Àngel Tarrero per tal que doni informació de
les actuacions que s'han realitzat per part de la Policia pel problema del Passeig Marítim i del
top manta.  

ACTUACIONS RELACIONADES AMB EL “TOP MANTA”

Informe venda il·legal (agost 2014) del senyor Àngel Tarrero.
Amb l'arribada de l'agost,  d'una major ocupació turística en el municipi i preveient un possible 
augment de l'activitat de venda il·legal en el passeig Marítim de la població, l'Àrea de Seguretat 
Ciutadana de l'Ajuntament ha incrementant els seus dispositius destinats a la vigilància de la 
venda ambulant. 

Microoperatius
Entre  els  operatius  duts  a  terme es  troba  un  augment  de  la  presència  policial  al  passeig
Marítim, la qual ha estat més notòria que en anys anteriors gràcies a què aquesta temporada
s'ha disposat d'un reforç d'agents destinats a aquesta tasca. 

D'aquesta  manera,  en  la  franja  horària  compresa  entre  les  19  i  les  24  hores,  en  què  es
concentra una major afluència de venedors il·legals, tots els efectius disponibles es destinaven
a les zones comercials  i  al  passeig marítim,  essent  la  presència mitjana de dues patrulles
diàries. Durant l'agost, a més, cal destacar la incorporació a aquest servei dels efectius del cos
de  Mossos  d'Esquadra  de  l'ABP (Àrea  Bàsica  Policial)  i  de  l'àrea  Regional  de  Recursos
Operatius (ARRO), desplaçats expressament des de Girona amb la finalitat de reforçar aquest
servei.

A aquests microoperatius diaris de 19 a 24 hores (els quals es mantindran al llarg del mes de
setembre), cal afegir els realitzats pels efectius de la Policia Local en horari diürn, que sense
tenir un caràcter ni horari fixe, han permès també la vigilància de zones comercial i passeig en
altres moments de la jornada. 
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Actuacions coordinades amb cossos de Seguretat
Pel  que  fa als  dispositius  organitzats  per la Policia Local  conjuntament  amb  els  cossos de 
seguretat  de  Mossos  d'Esquadra,  Guàrdia  Civil  i  Cos  Nacional  de Policia, al llarg del mes 
d'agost  s'han  dut  a  terme  dues actuacions, concretament  la nit del 31 de juliol a l'1 d'agost i 
el dia 7 d'agost. 

Relació d'actes i denúncies
Com a resultat dels dispositius i serveis descrits anteriorment, les dades recollides fins el 
moment actual referents al mes d'agost donen els següents resultats:
Total actes venda ambulant:           17
Total actes massatgistes: 9   
Total actes perruqueria africana: 9
Total denúncies perruqueria africana: 8
Total persones detingudes: 1

Com a conclusió, destacar el fet que fruit d'aquest reforç de la presència policial realitzada, s'ha
detectat    una    disminució  en   el  nombre  de  manters  desplaçats  fins  al  passeig   Marítim 
d'aproximadament 1/3 del seu total.

Des de l'Equip  de  Govern valorem molt positivament el funcionament i resultats obtinguts amb
la potenciació d'aquests microoperatius, que produeixen un efecte continuat sobretot de control 
i interrupció de vendes. 

Per acabar el senyor Àngel Tarrero s'ofereix a resoldre qualsevol dubte que pugui aparèixer.

Alcaldessa.-  Explica  als  presents  que  fruit  de  la  reunió  que  van  tenir  amb els  cossos  de
Seguretat,  -ells que són més coneixedors de les actuacions que porten a terme i del resultat
que tenen- els van dir que durant el mes d'agost i degut a la gran afluència de gent, aquelles
grans batudes de decomís de material no es poden fer, perquè ha de primar també la seguretat
del vianant i de les persones que passegen. Aleshores, consideraven que no eren els millors
dies per fer-ho. De tot això en varen parlar en aquella reunió que varen tenir amb els cossos
policials. 

De tota la informació facilitada per l'Alcaldia, el Ple en queda assabentat. 

03.-  APROVACIÓ  DEL  PLA ECONÒMIC-FINANCER  PER  A  LA REGULARITZACIÓ  DE
L’INCOMPLIMENT  DE  LA  REGLA  DE  LA  DESPESA  EN  LA  LIQUIDACIÓ  DEL
PRESSUPOST DE L’EXERCICI 2013

El senyor Manel  Escobar,  com a responsable de l'àrea de Serveis  Econòmics,  presenta la
proposta d'acord que és del tenor literal següent: 
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Identificació de l’expedient

Aprovació del pla econòmic-financer per a la regularització de l’incompliment de la regla de la
despesa en la liquidació del pressupost de l’exercici 2013.

Antecedents

1. Acord del Ple de data 31 de març de 2014, en el qual s’acorda aprovar el Pla econòmic-
financer per a la regularització de l’incompliment de la regla de la despesa en la liquidació
del pressupost de l’exercici 2013.

2. Incorporació de romanents del pressupost de l’exercici 2013 al pressupost de l’exercici 2014
mitjançant la modificació de crèdits núm.1.

3. Dictamen favorable de la Comissió Informativa de data 18 d’agost de 2014.

Fonaments de dret

Primer. Articles 54, 162 a 171 i 191 a 193 del RDL 2/2004, de 5 de març pel que s’aprova el text
refós de la Llei reguladora de les hisendes locals (LRHL).

Segon. Articles 89 a 105 del Reial decret 500/1990, de 20 d’abril,  de desenvolupament del
capítol primer, del títol sisè de la Llei 39/1988, de 28 de desembre, reguladora de les hisendes
locals, en matèria de pressupostos (RP).

Tercer. Llei 2/2012, de 27 d’abril, d’estabilitat pressupostària i sostenibilitat financera (LEPSF).

Quart.  Reglament  de  desenvolupament  de  la  Llei  18/2001,  de  12  de  desembre,  general
d’estabilitat pressupostària (RLGEP), en la seva aplicació a les entitats locals.

Cinquè. Manual del cálculo del déficit en contabilidad nacional adaptado a las corporaciones
locales (IGAE).

Sisè. Bases d’execució del pressupost per a l’exercici 2013.

Setè.  Decret  de  l’Alcaldia  núm.3562  de data  15 de desembre de 2011,  mitjançant  el  qual
l’Alcalde-President resol delegar a la Junta de Govern Local l’aprovació de la liquidació del
pressupost.

A proposta del segon tinent d’alcalde, regidor d'Economia i Hisenda, el Ple de la Corporació
adopta el següent

ACORD:

1. Deixar sense efecte l’acord relatiu a l’aprovació del Pla Econòmic Financer aprovat pel Ple
de la Corporació en data 31 de març de 2014. 
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2.  Aprovar el Pla Econòmic-Financer adjunt.

3.  Trametre  aquest  Pla  a  la  Direcció  General  de  Política  Financera  i  Assegurances  del
Departament d’Economia i Finances de la Generalitat de Catalunya, als efectes legalment
establerts.”*

EXPLICACIÓ DEL REGIDOR PONENT

Sr. Manel Escobar.- Explica que a l'aprovació de la liquidació del pressupost 2013 que avui es
proposa, es recollia la necessitat de l'aprovació d'un pla econòmic-financer. Tot i que no era
realment aquesta la necessitat, però degut a les fórmules i les regles que ens imposen des de
la Generalitat i l'Estat, es fa aquest document, el qual justifica la no necessitat i les conclusions
del  departament  d'Intervenció.  Diuen  que  com  es  pot  observar  en  el  vigent  exercici  del
pressupost  2014,  tant  en la  seva aprovació  inicial  com en  la  seva  previsió  de tancament,
compleix amb els objectius derivats de la llei d'estabilitat i sostenibilitat financera, excepte el
relatiu al creixement de la despesa pels motius puntuals indicats anteriorment,  amb la qual
cosa des del compliment de solvència i liquiditat no es creu necessària l'adopció de cap mesura
de caràcter estructural. 

El regidor ponent fa un incís per aclarir que això fa referència a la liquidació del pressupost
2013, a la incorporació dels romanents que tenim sempre dels anys anteriors. Repeteix que és
un document merament tècnic de la liquidació del pressupost 2013. 

Tot seguit es passa a votació i se n'extreu el següent resultat:

Vots a favor: Dotze (12) Carles Pàramo, Sílvia Ripoll,  Marc Danés, Josep Ma. Mas Blanch,
Sílvia Useros, Juan Manuel Fernandez,  Anna Jorquera, Ambrosio Martinez, Manel Escobar,
Àngel Tarrero, Carlos López i Montse Mindan. 

Vots en contra: Un (1) Carles Ferrer. 

Abstencions:  Sis  (6)  David  Beltran,  Jesús  Minguez,  Francesc  Giner,  M.  Àngels  Arjona,
Francisca Guijarro i Jordi Fernandez. 

En veure el resultat de les votacions, l'Alcaldia presidència declara aprovada la proposta tal
com ha estat redactada i s'eleva a acord plenari. 

04.-  DONAR COMPTES AL PLE DE L’INFORME EMÈS PER L’INTERVENTOR MPAL. EN
RELACIÓ A L’ACTUALITZACIÓ DELS OBJECTIUS D’ESTABILITAT PRESSUPOSTÀRIA,
REGLA DE LA DESPESA I ENDEUTAMENT CORRESPONENT AL SEGON TRIMESTRE DE
2014
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El senyor Manel  Escobar,  com a responsable de l'àrea de Serveis  Econòmics,  presenta la
proposta d'acord que és del tenor literal següent: 

Identificació de l’expedient

Proposta relativa a donar comptes de l’informe emès per l’interventor municipal en relació a 
l’actualització dels objectius d’estabilitat pressupostària, regla de la despesa i endeutament 
corresponent al SEGON trimestre de 2014.

Antecedents

1. L’interventor municipal en data 4 d’agost de 2014 ha emès el següent informe:

“Identificació de l’expedient

Actualització  dels  objectius  d’estabilitat  pressupostària,  regla  de  la  despesa  i  endeutament
corresponent al SEGON trimestre de 2014.

Fonaments de dret

1) Llei 2/2012, de 27 d’abril, d’estabilitat pressupostària i sostenibilitat financera (LEPSF).

2) Reglament  de  desenvolupament  de  la  Llei  18/2001,  de  12  de  desembre,  general
d’estabilitat pressupostària (RLGEP), en la seva aplicació a les entitats locals.

3) Orden HAP/2105/2012,  de 1 de octubre,  por  la  que se desarrollan  las obligaciones de
suministro  de  información  previstas  en  la  Ley  Orgánica  2/2012,  de  27  de  abril,  de
Estabilidad Presupuestaria y Sostenibilidad Financiera.

4) Manual del cálculo del déficit en contabilidad nacional adaptado a las corporaciones locales
(IGAE).

Consideracions

D’acord amb l’Ordre HAP/2105/2012LEPSF, aquesta intervenció ha elaborat i enviat al Ministeri
d’Hisenda i administracions públiques la informació continguda en l’article 16 d’aquesta ordre i
estructurada  mitjançant  qüestionaris  electrònics  a  l’oficina  virtual  del  Ministeri  d’Hisenda  i
administracions  públiques.  Dins  de  l’expedient  s’inclou  còpia  dels  formularis  normalitzats
enviats, així com el corresponent justificant de remissió.

Àmbit subjectiu

D'acord amb l'article 2 de la LEPSF, el perímetre de consolidació dels pressupostos als efectes
de la normativa d’estabilitat  està constituït pel sector administració pública, d’acord amb els
criteris del SEC-95, és a dir, per l’Ajuntament, els organismes autònoms locals i les entitats
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dependents (entitats públiques empresarials, societats mercantils amb participació majoritària i
consorcis) que presten serveis públics i produeixen béns que no es financen majoritàriament
amb ingressos comercials. 

Les  entitats  que  no s’integrin  en  el  sector  d’administració  pública,  se  sotmetran al  principi
d’estabilitat pressupostària de forma individualitzada (art. 11.1 LEPSF). 

Amb data 29/04/2014 el Ministeri d’Hisenda ha comunicat per correu electrònic la classificació
de les societats municipals dependents d’aquest Ajuntament, determinant la sectorització de
Serveis municipals de Roses, SA dins del sector d’administracions públiques i Port de Roses,
SA i Promoció i desenvolupament de Roses, SA en el sector d’entitats no financeres.

Per tant, el perímetre de consolidació de la informació pressupostària està constituït a partir
d’aquesta data per l’Ajuntament de Roses i la societat Serveis municipals de Roses, SA.

Verificació dels objectius del sector d’administració pública

a) Estabilitat pressupostària

D’acord amb els criteris de la LEPSF, les corporacions locals han de mantenir una posició
d'equilibri o superàvit pressupostari. Pel seu càlcul, es parteix de la diferència entre els imports
dels  capítols  1 a 7 d’ingressos i  els  de despeses,  ajustades segons criteri  SEC95. Així,  si
l’import és positiu assoliríem capacitat de finançament i en cas contrari estaríem en situació de
necessitat de finançament.

Segons les  xifres estimades del  pressupost  a  liquidar  l’Ajuntament  de Roses presentarà a
31/12/2014  una  capacitat  de  finançament  calculada  amb  els  criteris  del  SEC95  de
2.693.799,99 €.

b) Regla de la despesa

Per a la seva aplicació es computa la previsió de les despeses no financeres (cap. 1 a 7) a
reconèixer, excloent els interessos del deute i la part de la despesa finançada amb subvencions
finalistes.  La despesa computable així  calculada cal  multiplicar-la  per  la  taxa de referència
d’increment del PIB fixada pel Ministeri i que per al 2014 és de l’1,5%.

A la  despesa  computable  màxima  per  2014,  s’han  de  sumar  o  restar  les  variacions  de
recaptació derivades de canvis normatius que suposin increments permanents o disminucions
de la recaptació i la previsió de despesa finançada amb fons finalistes. Malgrat això, el límit de
la  regla  de  la  despesa  per  2014  se  situa  en  30.600.000,00  €,  d’acord  amb  el  PEF  que
s’aprovarà  en  la  propera  sessió  plenària,  mentre  que  la  previsió  de  despesa  computable
prevista és de 30.543.021,35 €, cosa que significa una diferència de 56.978,65 €.
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L’aprovació del PEF es produeix per l’incompliment de la regla de la despesa en la liquidació de
l’exercici 2013, a causa de la incorporació de romanents de l’exercici 2012 al pressupost de
l’exercici 2013.

La comptabilitat pressupostària resol aquest efecte mitjançant un ajust al resultat pressupostari,
cosa que no succeeix així en el cas dels càlculs d’estabilitat i de la regla de despesa.

c) Endeutament 

El  nivell  d’endeutament  previst  a  final  d’any  se situaria  en  el  50,04% sobre  els  ingressos
corrents i per tant per sota del límit establert a la Llei d’hisendes locals.

Conclusions

De  les  dades  detallades  en  aquest  informe  que,  com  s’ha  dit  abans,  són  provisionals  i
dependran en bona mesura de la capacitat d’execució de les despeses previstes, se’n desprèn
que la previsió de liquidació del pressupost de l’exercici 2014, actualitzada amb les dades del
2on. trimestre:

a) Assolirà l’objectiu d’estabilitat pressupostària.

b) Assolirà l’objectiu de regla de despesa (PEF).

c) Assolirà l’objectiu d’endeutament”

2. Dictamen favorable de la Comissió Informativa de data 18 d’agost de 2014.

A proposta del Segon Tinent d’Alcalde, regidor de l’Àrea d’Economia i Hisenda, el Ple de la
Corporació adopta el següent

ACORD:

1. Donar compte al Ple de la Corporació de l’informe emès per l’Interventor municipal en
relació a l’actualització dels objectius d’estabilitat pressupostària, regla de la despesa i
endeutament corresponent al SEGON trimestre de 2014.”*

INTERVENCIÓ DEL REGIDOR PONENT

Sr.  Manel  Escobar.-  Diu que aquest  informe que han comentat  abans,  en la  liquidació  del
pressupost de 2013, fa referència al comunicat que fem del segon trimestre de 2014, en temes
de despeses i ingressos. Les conclusions d'aquest informe diuen que les dades detallades,
com s'ha dit abans, són provisionals i dependran en bona mesura de la capacitat  d'execució de
les despeses previstes i d'elles se'n desprèn que la previsió de liquidació del pressupost 2014
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està  actualitzada  amb  les  dades  del  segon  trimestre  i  assolirà  l'objectiu  d'estabilitat
pressupostària,  l'objectiu de regla de despesa i  l'objectiu d'endeutament.

El Ple en queda assabentat. 

05.- APROVACIÓ DEL CONVENI DE COL·LABORACIÓ PER A LA PROMOCIÓ COMERCIAL
CONJUNTA DELS  PORTS  DE  ROSES,  PALAMÓS  I  LA COSTA BRAVA SUBSCRIT  EL
29/05/2014 ENTRE L'AJUNTAMENT DE ROSES I ALTRES ENTITATS

La senyora Montse Mindan, alcaldessa presidenta, presenta la proposta d'acord que és del
tenor literal següent: 

Identificació de l’expedient

Proposta relativa a l’aprovació del conveni de col·laboració subscrit en data 29 de maig entre
Ports  de la  Generalitat,  el  Patronat  de Turisme Costa  Brava Girona,  la  Cambra Oficial  de
Comerç,  Indústria  i  Navegació  de Girona,  la  Cambra de Comerç,  Indústria  i  Navegació  de
Palamós,  l’Ajuntament  de  Roses  i  l’Ajuntament  de  Palamós  per  a  la  promoció  comercial
conjunta dels ports de Roses, Palamós i la Costa Brava en la indústria de creuers.

Antecedents

1. El  conveni  subscrit  entre  Ports  de  la  Generalitat,  el  Patronat  de  Turisme Costa  Brava
Girona, la Cambra Oficial de Comerç, Indústria i Navegació de Girona, la Cambra Oficial de
Comerç,  Indústria  i  Navegació  de  Palamós,  l’Ajuntament  de  Roses  i  l’Ajuntament  de
Palamós té com a objectiu establir i regular formalment les condicions de col·laboració entre
les entitats sotasignants per a la promoció dels ports de la Costa Brava i la seva destinació,
sota  els  principis  de  desenvolupament  econòmic  i  social,  per  tal  de  posicionar
internacionalment  els  ports  i  la  Costa  Brava  com a  destinació  de  creuers  així  com el
creixement d'aquesta indústria en el territori.

2. El conveni, que té vigència fins el 31 de desembre de 2014, inclou el pla d’accions que ha
de portar a l’assoliment de l’objectiu comú, el règim financer i la dinàmica de treball de les
entitats sotasignants.

3. Amb data 29 de maig es va formalitzar el conveni mitjançant la seva signatura per part de
les parts que hi intervenen.

4. Amb data 4 de juliol de 2014 la tècnica auxiliar de l’àrea de Turisme informa favorablement
la subscripció del conveni.

5. La Comissió Informativa del dia 18 d'agost  de 2014 ha emès un dictamen favorable al
respecte.
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Fonaments de dret

Primer  –  L’article  6.1  de  la  Llei  30/1992,  de  26  de  novembre,  de  règim  jurídic  de  les
administracions públiques i del procediment administratiu comú, modificada per la llei 4/1999,
de 13 de gener.

Segon – L’article 191 del Decret legislatiu 2/2003, de 28 d’abril, pel qual s’aprova el text refós
de la llei municipal i de règim local de Catalunya.

Tercer – Els articles 303, 304 i el 305 del Decret 179/1995, de 13 de juny, pel qual s’aprova el
reglament d’obres, activitats i serveis dels ens locals

Proposta de resolució

La regidora de Turisme i Participació Ciutadana, la senyora Montse Mindan i Cortada, proposa
al Ple l’adopció del següent : 

ACORD:

1. Aprovar  el  conveni  de  col·laboració  subscrit  en  data  29  de  maig  entre  Ports  de  la
Generalitat,  el  Patronat  de Turisme Costa Brava Girona,  la  Cambra Oficial  de Comerç,
Indústria i Navegació de Girona, la Cambra de Comerç, Indústria i Navegació de Palamós,
l’Ajuntament de Roses i l’Ajuntament de Palamós per a la promoció comercial conjunta dels
ports de Roses, Palamós i la Costa Brava en la indústria de creuers, amb vigència fins el 31
de desembre de 2014, amb un cost de QUATRE MIL CINC-CENTS EUROS (4.500 €).

2. Aprovar la despesa d'un import total de QUATRE MIL CINC-CENTS EUROS (4.500 €), per
a l’any 2014, amb càrrec a la partida 14 70 4320 466000, a nom del Patronat de Turisme
Costa Brava Girona amb NIF: A17031246 corresponent al finançament de les actuacions
programades i especificades a la clàusula quarta del conveni, per a la promoció conjunta
dels ports de la Costa Brava, entenent que els compromisos de la clàusula segona del
conveni no han de representar cap augment de personal ni cap increment de consignació
pressupostària respecte al pressupost vigent per part de l’Ajuntament de Roses. 

3. Ordenar  el  pagament  de QUATRE MIL CINC-CENTS EUROS (4.500 €)  al  Patronat  de
Turisme Costa Brava Girona, corresponent al finançament de les actuacions programades i
especificades a la  clàusula quarta del  conveni,  a  justificar  posteriorment un cop acabat
l'exercici, i com a màxim el 31/03/2015, amb la presentació de la memòria anual i l'estat de
comptes del pressupost gestionat a 31/12/2014. En qualsevol cas, no es podran aprovar
noves aportacions fins que no s'hagi justificat aquesta.
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4. Comunicar l’acord adoptat al departament d’intervenció i serveis jurídics de l'Ajuntament de
Roses.

5. Notificar l’acord als agents implicats en el Conveni de col·laboració i a la Direcció General
d’Administració  Local  del  Departament  de  Governació  de  la  Generalitat  de  Catalunya,
juntament amb una còpia del Conveni. -Exp: 3748/14

EXPLICACIÓ DEL REGIDOR PONENT

Sra. Montse Mindan.- Explica que aquest pagament es fa al Patronat de Turisme, perquè és el
que encabeix totes les quotes i tira endavant totes les contractacions.

Sense  necessitat  de  votació  i  per  unanimitat  dels  membres  presents,  s'acorda  aprovar  la
proposta tal com ha estat redactada i s'eleva a acord plenari. 

06.- MODIFICAR EL DIA I HORA SETMANALS ESTABLERTS PER A LA CELEBRACIÓ  DE
LES SESSIONS DE LA MESA DE CONTRACTACIÓ PERMANENT DE L'AJUNTAMENT DE
ROSES

La senyora Montse Mindan, alcaldessa presidenta, llegeix la proposta d'acord que és del tenor
literal següent: 

Identificació de l’expedient 

Proposta relativa a la modificació del dia i hora setmanals establerts per a la celebració de les
sessions de la Mesa de Contractació Permanent de l’Ajuntament de Roses.

Antecedents de fets

1. Acord del Ple de data 25 de juliol de 2011, sobre l’aprovació de la constitució de la Mesa
de Contractació Permanent.

2. Les seves normes de funcionament  aprovades, regulen a l’apartat 1r. de l’annex I la
periodicitat  de  la  Mesa de Contractació,  que s’estableix  amb caràcter  setmanal,  els
dijous a les 11.00 hores. 

3. Mitjançant acord de Ple, de data 29 d’agost de 2011, es va aprovar acordar modificar el
dia establert per a la celebració de la Mesa de Contractació Permanent, que passa dels
dijous als divendres a la mateixa hora, és a dir, a les 11.00 hores. En cas que aquest
sigues festiu, passarà al primer dia hàbil següent.
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4. Per motius d’organització i per a una millor dinàmica dels diferents òrgans col·legiats
corporatius,  es considera més adequat  poder  celebrar les sessions de la  Mesa,  els
dilluns a les 08.30 hores.

Fonaments de dret

1. Text refós de la Llei de contractes del sector públic, aprovat per Reial decret legislatiu
3/2011, de 14 de novembre.

2. Reial decret 817/2009, de 8 de maig, pel qual es desplega parcialment la Llei 30/2007,
de 30 d’octubre, de contractes del sector públic.

3. Llei 30/1992, de 26 de novembre, de règim jurídic de les administracions públiques i del
procediment  administratiu  comú,  modificada per  la  Llei  4/1999,  de 13 de gener,  en
relació amb els articles concordants de la Llei 26/2010, de 3 d’agost, de règim jurídic i
de procediment de les administracions públiques de Catalunya.

4. Reial  decret  2568/1986,  de  28  de  Novembre,  pel  qual  s’aprova  el  Reglament
d’organització, funcionament i règim jurídic de les entitats locals.

5. Reglament d’organització municipal, aprovat pel Ple en sessió de data 29 de novembre
de 2004.

6. L’òrgan competent  per  a  l’adopció  del  present  acord  és  el  Ple  de  la  corporació,  al
tractar-se aquesta d’una modificació d’un acord adoptat pel Ple sense que hagi aprovat
cap delegació a favor d’altre òrgan al respecte.

A proposta de l'alcaldessa presidenta de l'Ajuntament de Roses, la senyora Montse Mindan i
Cortada, el Ple de la corporació adopta el següent 

ACORD:

1. Modificar  el  dia  i  hora  establerts  per  a  la  celebració   de  la  Mesa  de  Contractació
Permanent, que passa, dels divendres a les 11.00 hores als dilluns a les 08.30 hores.
En cas que aquest fos festiu, passarà al dia primer dia hàbil següent.

2. Designar a la  vocal de la Mesa de Contractació Permanent, a la Sra. Maria Teresa
Sánchez  Luna,  cap   de  la  Secció  de  Secretaria,  com  secretària  de  la  Mesa  de
Contractació Permanent, en substitució de la senyora Victòria Eugènia Ruiz Ortiz.

3. Comunicar l’adopció del present acord a tots els membres que composen la Mesa de 
Contractació Permanent.
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4. Publicar aquest acord en el Bolletí Oficial de la Província de Girona i en el Perfil del
Contractant de l'Ajuntament. =Expedient núm.:2780/2011*

EXPLICACIÓ DE L'ALCALDIA

Alcaldessa.- Diu que com es va explicar a la comissió informativa, els divendres era un cúmul
de feina. Hi ha meses de contractació que necessitaven més temps i es va decidir de passar-
ho, a dilluns. 

INTERVENCIÓ DEL SR. JORDI FERNANDEZ-REGIDOR NO ADSCRIT A CAP GRUP MPAL-

Sr. Jordi Fernández.- Observa que al document diu que la mesa de contractació es passa a
dijous, a les 11:00 hores del matí.

RESPOSTA DE L'ALCALDIA

Alcaldessa.- Respon que es passa dels divendres a les 11:00 hores als dilluns a 2/4 de 9:00 del
matí. Això és el que consta a l'acord. 

Sense  necessitat  de  votació  i  per  unanimitat  dels  membres  presents,  s'acorda  aprovar  la
proposta tal com ha estat redactada i s'eleva a acord plenari. 

07.-  RATIFICAR LA RESOLUCIÓ DE L'ALCALDIA NÚM. 2102/17.07.2014 PER LA QUAL ES
VA  APROVAR  EL  CONVENI  DE  COL·LABORACIÓ  PER  A  LA  CONSOLIDACIÓ  DEL
CENTRE COMERCIAL A CEL OBERT ENTRE  L'AJUNTAMENT DE ROSES  I  ALTRES
ENTITATS

El senyor Ambrosio Martinez, com a responsable de l'Àrea de Promoció Econòmica, presenta
la proposta d'acord que és del tenor literal següent: 

Identificació de l’expedient

Proposta relativa a la ratificació de la resolució de l'alcaldia núm. 2102/17.07.2014 de data 16
de  juliol  de  2014,  d'aprovació  del  conveni  de  col·laboració  entre  el  Consorci  de  Comerç,
Artesania i Moda de Catalunya, organisme adscrit al Departament d’Empresa i Ocupació de la
Generalitat de Catalunya, l’Ajuntament de Roses i l’Associació de Comerciants de Roses per a
la consolidació del Centre Comercial a Cel Obert (CCCO) de Roses.
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Antecedents

1. En data 16 de juliol de 2014 (Resolució de l'alcaldia núm. 2102/17.07.2014) es va adoptar la
següent resolució:

“1.  Aprovar  el  conveni  de  col·laboració  entre  el  Consorci  de  Comerç,  Artesania  i  
Moda de Catalunya,  organisme adscrit  al  Departament d’Empresa i  Ocupació de la  
Generalitat  de  Catalunya,  l’Ajuntament  de  Roses  i  l’Associació  de  Comerciants  de  
Roses per a la consolidació del Centre Comercial a Cel Obert (CCCO) de Roses.

2. La signatura d’aquest Conveni suposa el compromís per part de l’Ajuntament de  
Roses a col·laborar en la difusió, promoció i coordinació del projecte i col·laborar en  
la consecució dels objectius del present Conveni.

3.  La  signatura  d’aquest  Conveni  de  col·laboració  no  suposa  cap  despesa  per  
l’Ajuntament de Roses.

4. Autoritzar a l’Alcaldessa-presidenta la signatura del Conveni de col·laboració entre  
el  Consorci  de  Comerç,  Artesania  i  Moda  de  Catalunya,  l’Ajuntament  de  Roses  i  
l’Associació de Comerciants de Roses.

5. Ratificar el present conveni en el proper Ple que se celebri per majoria simple.

6.  Notificar  aquest  acord  i  còpia  del  conveni  a la  Direcció  General  d’Administració  
Local  del  Departament  de  Governació  de  la  Generalitat  de  Catalunya,  c/  Via  
Laietana, 26 08003 Barcelona.

7. Notificar aquest acord al Consorci de Comerç, Artesania i Moda de Catalunya i a  
l’Associació de Comerciants de Roses. 

2. La Comissió informativa del  dia 18 d'agost  de 2014 ha emès un dictamen favorable al
respecte.

Fonaments de Dret

Art. 6.1 L/30/1992 de 26 de novembre, de règim jurídic de les administracions públiques i del
procediment administratiu comú.

El regidor de l’Àrea de Promoció Econòmica i Fires, Ambrosio Martínez Olivares, proposa al Ple
de l’Ajuntament l’adopció del següent:

ACORD

1. Ratificar la resolució de l'alcaldia núm. 2102/17.07.2014 de 16 de juliol de 2014 per la qual
es va aprovar conveni de col·laboració entre el Consorci de Comerç, Artesania i Moda de
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Catalunya, organisme adscrit al Departament d’Empresa i Ocupació de la Generalitat de
Catalunya,  l’Ajuntament  de  Roses  i  l’Associació  de  Comerciants  de  Roses  per  a  la
consolidació del Centre Comercial a Cel Obert (CCCO) de Roses. Exp: 3863/2014

EXPLICACIÓ DEL REGIDOR PONENT

Sr. Ambrosio Martinez.- Explica que el concepte de Centre Comercial a Cel Obert, tal i com es
va explicar  l'altre  dia,  és un conjunt  d'accions  que fa  el  comerç de Roses.  Es  trata  d'una
campanya de suport comercial als comerços de Roses, de potenciar el comerç de Roses. 

Les accions que fa l'ACOR són les fires, com per exemple la Fira Rebaixa d'aquesta última
setmana. 

Sense  necessitat  de  votació  i  per  unanimitat  dels  membres  presents,  s'acorda  aprovar  la
proposta tal com ha estat redactada i s'eleva a acord plenari.

08.-  RATIFICAR  EL PUNT 2 DE LA RESOLUCIÓ DE L'ALCALDIA NÚM. 2481/27.09.13
MITJANÇANT  LA  QUAL  EL  VA  APROVAR  L'ADHESIÓ  A  L'ACORD  RELATIU  A  LA
CONTRACTACIÓ DE PERSONES ATURADES EN EL MARC DEL PROGRAMA TREBALL I
FORMACIÓ PROMOGUT PEL SERVEI D'OCUPACIÓ DE CATALUNYA

El senyor Ambrosio Martinez, com a responsable de l'Àrea de Promoció Econòmica, presenta
la proposta d'acord que és del tenor literal següent: 

Identificació de l’expedient

Proposta relativa a la ratificació del punt 2 de de la resolució de l'alcaldia núm. 2481/27.09.13
de data  27 de setembre de 2013.

Antecedents

1.  En data 27 de setembre de 2013 (Resolució de l'alcaldia núm.2481/27.09.13 ) es va adoptar
al punt 2 de l'esmentada resolució el següent:

 Adherir-se a l’acord  signat per la Federació de Municipis de Catalunya Federació de
Municipis,  Associació  Catalana  de  Municipis,  els  sindicats  Unió  General  de
Treballadora i la Comissió Obrera Nacional de Catalunya i Secretaria d’Ocupació i
Relacions laborals del Departament d´Empresa i Ocupació el 25 de juliol de 2013
relatiu a la contractació de persones aturades que hagin exhaurit  la prestació i/o
subsidi,  inscrites  com  a   demandants  d’ocupació  no  ocupades  en  el  marc  del
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programa   Treball  i  Formació  promogut  pel  Servei  d’Ocupació  de  Catalunya  i
ratificar-ho en el proper Ple que se celebri.

2. La Comissió informativa del  dia 18 d'agost  de 2014 ha emès un dictamen favorable al
respecte.

Fonaments de Dret

- Art. 6.1 L/30/1992 de 26 de novembre, de règim jurídic de les administracions públiques i del
procediment administratiu comú.

El regidor de l’Àrea de Promoció Econòmica i Fires, Ambrosio Martínez Olivares, proposa al Ple
de l’Ajuntament l’adopció del següent:

ACORD

1. Ratificar el punt 2 de la resolució de l'alcaldia núm. 2481/27.09.13 de 27 de setembre de
2013 per la qual es va aprovar l'adhesió a l’acord signat per la Federació de Municipis
de Catalunya Federació de Municipis, Associació Catalana de Municipis, els sindicats
Unió General de Treballadora i la Comissió Obrera Nacional de Catalunya i Secretaria
d’Ocupació i Relacions laborals del Departament d´Empresa i Ocupació el 25 de juliol
de 2013 relatiu a la contractació de persones aturades que hagin exhaurit la prestació
i/o  subsidi,  inscrites  com  a   demandants  d’ocupació  no  ocupades  en  el  marc  del
programa   Treball  i  Formació  promogut  pel  Servei  d’Ocupació  de  Catalunya.  Exp.:
4315/2013.

EXPLICACIÓ DEL REGIDOR PONENT

Sr. Ambrosio Martinez.- Explica que es tracta d'aquelles cinc persones que es contracten del
SOC (Servei d'Ocupació de Catalunya) per fer una ajuda a les brigades de Rosersa que fan
obres a la població, de  paletaria, etc. i també per a la brigada forestal que fan les voreres i els
marges dels recs. Informa que aquest any també disposarem de cinc persones més.

Sense  necessitat  de  votació  i  per  unanimitat  dels  membres  presents,  s'acorda  aprovar  la
proposta tal com ha estat redactada i s'eleva a acord plenari. 

09.- ACCEPTAR LA SUBVENCIÓ CONCEDIDA EN EL PLA ÚNIC D’OBRES I SERVEIS DE
CATALUNYA,  ANY  2012,  PER  A  L’ACTUACIÓ  TITULADA “REURBANITZACIÓ  DE  LA
CARRETERA DEL MAS OLIVA, 2A FASE: ROTONDA”  
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La senyora Montse Mindan, alcaldessa presidenta, presenta la proposta d'acord que és del
tenor literal següent: 

Identificació de l’expedient

Proposta relativa a l’acceptació de la subvenció concedida en el Pla únic d’obres i serveis de
Catalunya, any 2012, per a l’actuació titulada “Reurbanització de la carretera del Mas Oliva, 2a
fase: rotonda”.  

Antecedents

1. Mitjançant acord de la Junta de Govern Local, de data 17 de desembre de 2007, ratificat per
acord del Ple del dia 28 de gener de 2008, l'Ajuntament de Roses va concórrer al Pla únic
d'obres i serveis de Catalunya del quinquenni 2008-2012 amb diverses actuacions, entre les
quals es troba l'obra de “Reurbanització de la carretera del Mas Oliva, 2a fase: rotonda”.

2. La Comissió de Cooperació Local de Catalunya, en la sessió de 30 de juny de 2008, va
aprovar  la  planificació  quinquennal  del  PUOSC 2008-2012  en  la  qual  hi  ha  inclosa  l'obra
esmentada amb un pressupost de 212.809,34 € i una subvenció prevista de 60.000,00 € per a
l'anualitat 2011 dins del programa específic de municipis petits, nuclis i àrees residencials de
baixa densitat.

3.  Mitjançant  resolució  de  l'alcaldia  núm.  1424/25.05.2010,  de  data  10  de  maig  de  2010,
l'ajuntament va sol·licitar el canvi d'anualitat inicialment prevista del 2011 a l'any 2012 donat que
part de l'àmbit de les obres estava inclòs dins d'un polígon d'actuació i que la corporació no
disposava de tots els terrenys, doncs la part inclosa dins l'àmbit del polígon d'actuació no era
de propietat municipal.

4. La Comissió de Cooperació Local de Catalunya, en la sessió de 7 de juliol de 2010, va
aprovar la resolució de les consideracions i observacions a la planificació de l'anualitat 2012 i
va actualitzar l'estat de les actuacions corresponents a l'Ajuntament de Roses planificades per
a  les  anualitats  2011 i  2012,  entre  les  quals  hi  consta  l'actuació  de “Reurbanització  de la
carretera del Mas Oliva, 2a fase: rotonda” per a l'anualitat 2012.

5.  Mitjançant  el  Decret  16/2012,  de 21 de febrer,  i  el  Decret  136/2013,  de 12 de març,  el
Departament de Governació i Relacions Institucionals ha modificat el termini d'adjudicació de
les actuacions incloses en les anualitat  2011 i  2012, que es podran adjudicar fins al 31 de
desembre de 2014 i de 2015, respectivament.

6.  La Junta de Govern Local,  en la sessió del dia 8 de juliol  de 2013 va acordar aprovar
definitivament  el  “Projecte de reparcel·lació  per  compensació  bàsica  del  Polígon d'actuació
núm. 2 (PA 2)  del  POUM de Roses”,  redactat  el  mes de febrer  de 2013,  i  promogut  pels
propietaris del Polígon d'actuació (PA-2) Ponent de Roses.
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7. En data 18 d'abril de 2013, la Cap de l'Àrea d'Urbanisme va emetre informe en què conclou:

1. S'ha comprovat la realitat geomètrica de les obres i els supòsits del projecte, per la qual coa
se signa el replanteig previ de les obres a dalt esmentades.

2.  No  es  pdorà  disposar  dels  terrenys  afectats  per  aquestes  obres,  fins  que  no  s'aprovi
definitivament la proposta de reparcel·lació del polígon d'actuació núm. 2 (PA-2 Ponent), a la
carretera de Mas Oliva de Roses i la formalització corresponent.

8.  En data 20 de juny de 2014,  la  Cap de l'Àrea d'Urbanisme dóna trasllat  a  la  Unitat  de
Contractació d'una còpia de l'informe emès el dia 20/05/2014 pel secretari de la corporació en
què conclou:

Les finques afectades per l'actuació estan inscrites a l'inventari municipal com a propietat de
l'ajuntament  i  per  tant,  l'ajuntament  té  la  disponibilitat  jurídica  d'aquestes  finques,  ara  bé,
respecte a la seva disponibilitat física o efectiva, no obra en aquest departament documentació
acreditativa d'aquest extrem. 

Per aquest motiu sol·licita, en cas de ser necessari tal certificat, un informe respecte a la realitat
física per tal de poder lliurar certificat d'aquest fet, en cas afirmatiu, o iniciar els procediments
de  recuperació  de  la  possessió  que  siguin  procedents  contra  les  persones  que  usurpin  o
pertorbin la plena propietat de l'ajuntament, en el cas negatiu. 

9. En data 18 de juliol de 2014 la Cap de l'Àrea d'Urbanisme informa que es disposa en ferm
dels terrenys,  així  com de les autoritzacions i  les concessions administratives per a l'inici  i
l'execució de l'actuació i, conseqüentment, quan s'acabin les obres objecte de la proposta, es
podran posar en servei.

10.  La  Comissió  Informativa  Genèrica  del  Ple,  el  dia  18  d’agost  de  2014  va  dictaminar
favorablement la present proposta.  

Fonaments de dret

Primer.  La  Generalitat  de  Catalunya  ha  establert  les  bases  d’execució  del  PUOSC per  al
període 2008-2012, aprovades pel Decret 101/2008, de 6 de maig, i publicades en el DOGC
núm. 5129 de data 13.05.2008.

Segon. Decret 16/2012, de 21 de febrer, de modificació del termini establert a la base 3.1 i 3.2
del Decret 101/2008, de 6 de maig, d’aprovació de les bases d’execució del Pla únic d’obres i
serveis  de  Catalunya,  per  a  les  actuacions  incloses  en  el  Pla  únic  d’obres  i  serveis  de
Catalunya corresponents a les anualitats 2011 i 2012, publicat en el DOGC núm. 6073 de data
23.02.2012. 
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Tercer.  Acord GOV/14/2012,  de 28 de febrer,  d’aprovació del  Pla únic  d’obres i  serveis  de
Catalunya per a l’any 2012, publicat en el DOGC núm. 6079 de data 02.03.2012. 

Quart.  Decret  136/2013,  de  12  de  març,  del  Departament  de  Governació  i  Relacions
Institucionals de modificació del termini establert en la base tercera, apartats 3.1 i 3.2, de els
bases  d'execució  del  Pla  únic  d'obres  i  serveis  de  Catalunya  per  al  període  2008-2012,
aprovades pel Decret 101/2008, de 6 de maig, pel que fa al es actuacions corresponents a les
anualitats 2011 i 2012, publicat en el DOGC núm. 6335, de data 14.03.2013.

A  proposta  de  l'alcaldessa  presidenta,  senyora  Montse  Mindan  i  Cortada,  el  Ple  de  la
corporació adopta el següent 

ACORD:

Primer. Acceptar les ajudes incloses en el Programa esmentat, per import de 60.000,00 €, per
finançar l’obra descrita, i la normativa aprovada per desenvolupar el Pla. 

Segon.  Aquesta corporació considera garantida  la  seva capacitat  de gestió  administrativa  i
tècnica perquè les obres s’executin amb normalitat i designa com a director facultatiu de les
obres a l’arquitecte, senyor Alberto Villasís Vega.   

Tercer.  Aquesta  corporació  es  compromet  a  solucionar,  al  seu  càrrec  exclusiu,  qualsevol
incidència que sobrevingui abans de l’inici de les obres o durant la seva execució. 

Quart.  El  projecte  tècnic  o  la  documentació  tècnica  corresponent  a  aquesta  actuació  s’ha
sotmès a la tramitació reglamentària i s’ha aprovat amb caràcter definitiu. 

Cinquè. Aquesta corporació disposa en ferm dels terrenys, i dels serveis, així com també de les
autoritzacions i concessions administratives necessàries per a l’inici i execució de l’actuació,
així com la seva posada en servei. 

Sisè.  De  conformitat  amb l’informe  d’Intervenció,  en  la  partida  pressupostària  14  50  1510
6190099 (Any del  pressupost  2014)  hi  ha consignació suficient  per  atendre el  finançament
d’aquesta  actuació.

Setè. Trametre al Departament de Governació i Relacions Institucionals (Serveis Territorials a
Girona)  el  certificat  d’acceptació  de  les  ajudes  i  normativa,  d’aprovació  del  projecte  i
d’existència de la consignació pressupostària (Model 1-2), així com el certificat de l'aprovació d
ela  tramitació  de  la  contractació  de  l'obra  amb  el  pressupost  adaptat  a  l'IVA vigent.   

Vuitè. Comunicar el present acord a l’Àrea d’Urbanisme i als Departaments d’Intervenció i de
Tresoreria de l’Ajuntament.=EXP. 5986/2007*  
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EXPLICACIÓ DE L'ALCALDIA

Alcaldessa.- Informa que tot i que posa reurbanització, com tots saben, és la rotonda de la
carretera  del  mas Oliva,  el  projecte  de la  qual  ja  està aprovat  en ferm.  És la  rotonda del
Cementiri.

Sense  necessitat  de  votació  i  per  unanimitat  dels  membres  presents,  s'acorda  aprovar  la
proposta d'acord tal i com ha estat redactada. 

10.- PRECS I PREGUNTES

INTERVENCIÓ DEL GRUP MUNICIPAL SOCIALISTA

Sr. Jesús Minguez.- Fa les següents intervencions: 

01.- Diu que una de les preguntes és sobre la taxa turística. Pregunta quina és la quantitat
recaptada per l'Ajuntament i quina destinació tenen aquests diners. 

02.- Quan es remodeli la SUF, pregunta on seran traslladades les activitats que s'hi duen a
terme actualment.  

03.- Pensa que seria interessant dotar de wifi gratuït la zona pública.

04.- L'arribada massiva i descontrolada per tot el municipi d'autocaravanes s'hauria de regular
d'alguna manera.

05.- En relació al “top manta” demanen una comissió de tots els grups polítics que formen part
actualment  del  consistori  per tractar  el  tema del  top manta després d'haver mantingut  una
reunió aquest matí amb l'associació de comerciants de Santa Margarida. 

06.-  També seria  interessant  posar  un mòdul  de serveis  públics  durant  l'estiu  a  la  parada
d'autobusos que hi ha al costat de la Ciutadella, ja que les noies de l'oficina de turisme es
queixen que cada cop que arriba un bus de gent gran queden col·lapsades.

07.- Ja que els organitzadors del Tour de França à Voile són els mateixos que fan el Tour de
França de Ciclisme, demana a l'Equip de Govern que es plantegi portar una de les etapes
d'aquest tour a la nostra ciutat.

INTERVENCIÓ DEL GRUP MUNICIPAL DE GENT DEL POBLE

 Sr. Francesc Giner.- Fa les següents intervencions:
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01.- Volia felicitar el regidor, senyor Juan Manuel Fernandez i el  tècnic de Festes, senyor Jordi
Sastre pel bon funcionament de la nostra Festa Major i la bona acceptació que han  tingut tant
les barraques com els diferents actes que hi ha hagut.

Creuen que es poden modificar coses, però el que es fa és molt correcte, deixant de banda les
festes amb els animals. Felicita l'Equip de Govern per tal com han anat les festes. 

02.-  Pregunta  si  hi  ha  hagut  cap  denuncia  per  part  d'entitats  animalistes  o  del  col·legi
d'advocats de Barcelona, per haver celebrat les vaquilles i l'empaitada d'ànecs.  

03.- També té una pregunta dels veïns del carrer Pep Ventura que està a l'edifici del costat del
supermercat Dia i del despatx de notaris que hi ha per allà, que creu necessari que es posi un
pàrking de motos. Diuen que varen entrar una instància ja farà uns quatre mesos i no han rebut
resposta. Pregunta si tenen prevista alguna solució o si els poden respondre alguna cosa a
aquesta gent.

04.- Hi ha una  pregunta dels veïns del mas Mates que els han demanat  si és normal o il·legal
que una casa particular tingui més de deu antenes en el seu pati i a la façana de la casa. Són
cases adossades, diu que ha anat a mirar aquesta casa i, com a mínim, en té dotze i algunes
d'aquestes antenes són força grans. És una casa particular i pregunta si això és normal.

05.- Ha vist que en un mitjà provincial hi ha hagut queixes per la manca d'utilització del català
en visites guiades al castell i que a les visites guiades de la Ciutadella el tracte del català i el
castellà no és equitatiu. Informa que aquesta queixa sortia en el Punt Diari. Els agradaria que
els fes saber als responsables i que es corregís aquesta anomalia. 

06.- També volen fer constar les queixes d'alguns contribuents rosincs amb el servei de la grua.
S'han produït situacions en què els propietaris dels guals no han pogut sortir amb el cotxe
davant de la passivitat de la grua, la qual no ha volgut actuar, amb la impossibilitat del propietari
del gual de poder sortir amb el  vehicle de casa seva. 

07.- Després, a la zona del “Beach House”, contínuament hi ha escombraries al terra, des que
es van treure uns contenidors l'any passat. En aquest carrer, a primers de juliol s'ha inaugurat
un bloc amb vint-i-dos apartaments de lloguer i, per tant, hi ha molta més quantitat de gent en
aquest carrer. Demanen si els dos mesos d'estiu es podria tornar a posar un contenidor allà.
Afegeix que és el carrer que dóna al  bar “Beach House”. Tot seguit  hi  ha intervencions de
diversos regidors que intenten ubicar aquesta zona a la població. Finalment conclouen que
estava al carrer Cap Ponent.

Sr. Carles Ferrer.- Fa diverses intervencions:
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01.- Primer adreça una pregunta en observar que diferents ajuntaments han tret la foto de
l'expresident Jordi Pujol i vol saber si l'Ajuntament de Roses també la traurà per respecte als
catalans. 

02.- Un cop passada la Festa Major, creu que el regidor de Festes, com a regidor i no com a
persona, hauria de presentar la dimissió i deixar pas a una persona més dinàmica, amb il·lusió,
ganes de treballar per al poble i de potenciar més les nostres festes. Han trobat que la Festa
Major, en els darrers anys, ha anat a menys. Han passat del 2012, amb deu dies de fires  i
barraques al 2013 i 2014 amb prou feines sis dies i les colles de Carnaval tenint que fer front a
les despeses d'un grup de música. Posa l'exemple del cap de cartell, que l'han pagat les colles
de Carnaval. 

Creu que degut a les retallades que s'estan fent a la Festa Major, això retalla les activitats de la
nostra joventut del poble. Creu que avui toca demanar la dimissió del regidor i deixar que pugi
algun altre regidor amb il·lusió i ganes de treballar per al poble. 

03.- En diferents plens, des de fa sis mesos, ha demanat com està la devolució d'una reforma
que es va fer en el Cementiri municipal de Roses. Es van fer unes obres i es reclamen 12.455 €
que van pagar al constructor. Vol saber com està això. La regidora li va dir que ho miraria i
demana si el poden informar d'alguna cosa.

04.- Ha vist que en diferents carrers, com el Almirall Frederic Gravina, Ramon Cajal o Francesc
Macià, a l'alçada del carrer Pompeu Fabra, s'ha fet una mena de reesfaltament i  està saltant.
Pregunta si pagaran aquesta feina mal feta o hi ha alguna actuació i com acabarà això perquè
s'han pintat els guals, s'ha pintat la zona d'aparcament i ha saltat com una polseta que entra
dins de les cases i els veïns estan molt descontents. Vol saber si ho pagaran.

05.- El passat 17 d'agost a la vorera del càmping Jóncar Mar, al carrer Bernat Metge, hi ha uns
ferros que surten i una noia es va fer mal. Pregunta si s'ha fet alguna actuació. Hi va intervenir
la Policia Local, l'ambulància, el servei del CAP i vol saber si s'ha fet alguna actuació i com està
aquesta noia.

Sr. Jordi Fernandez.- Fa diverses intervencions:

01.-  S'afegeix a la pregunta que ja ha plantejat el senyor Carles Ferrer i també vol saber si
tenen previst d'enretirar la imatge del president Jordi Pujol. Diu que és un delinqüent confés i
una deshonra per a aquest Ple que hi sigui aquest retrat. 

02.- El Club de Pesca la Perola, el dia 16 d'agost, tenia previst de fer un concurs de pesca local
i  no  se'ls  va  facilitar  les  peticions  que  demanaven  i  aleshores  van  haver  de  marxar  a
Empuriabrava.  Pregunta  quin  problema  va  haver  i  per  què  no  se'ls  va  facilitar  el  que
demanaven per poder fer aquesta festa local que ja fa tres anys que la feien.
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03.-  Diu  que  cada  any,  per  la  Festa  Major,  el  GEN o  el  club  que  tenia  el  llagut  feia  un
campionat. Pregunta què se n'ha fet d'aquest llagut, qui el fa servir i com està el tema del llagut,
perquè aquest any no s'ha fet res d'aquest llagut. 

Sra. Francisca Guijarro.- Fa les següents intervencions: 

01.-  Vol  posar  de  manifest  i  recollir  el  que  diversa  gent  del  poble  li  ha  fet  arribar.  És  la
necessitat imperiosa de buscar una alternativa diferent a l'ús dels animals a les Festes del
Poble.  Està convençuda que són capaços, com a poble modern i obert  al  Món, de deixar
enrere certs tipus de celebracions populars i oferir diversió i cultura basada en el respecte i molt
especialment en el respecte als animals. 

També aprofita per felicitar per la mostra de castells de foc de cloenda de fires que va ser de
manera inqüestionable espectacular i molt bonica. 

02.- Davant les constants reaccions dels mitjans de comunicació i  entitats ecològiques com
DEPANA (Lliga per a la Defensa del Patrimoni Natural) i IAEDEN (Institució Altempordanesa
per a la Defensa i Estudi de la Natura)  que han iniciat campanyes de recollida de firmes en
contra de la ubicació del Bulli Foundation a Cala Montjoi per considerar que alteren el Parc
Natural, sol·licita  que l'Ajuntament faci una declaració formal on posicioni el seu suport, no
només el  projecte,  sinó també la ubicació proposada com creu que se li  va fer  al  Consell
Comarcal el març d'aquest any en un ple ordinari. Hi ha la necessitat d'ajustar la normativa
actual, mantenint els criteris de sostenibilitat i preservació del medi natural de la reserva del
Parc Natural del Cap de Creus. A la vegada, també li agradaria saber si, al final, el Parlament
no fa aquesta adequació de les lleis i si es plantegen la possibilitat d'oferir un altre espai on es
pogués donar cabuda a tot això. 

03.- Ha vist  als mitjans de comunicació, segons diferents manifestacions de l'alcaldessa, la
negativa a dotar un espai a les caravanes que, com a màxim, seria per aparcar, però mai per
pernoctar. Mentre la regulació no contempli unes bases clares i definides que dotin de més
competència a l'Ajuntament i  de serveis municipals per poder actuar,  estem en un autèntic
limbo, però s'ha d'entendre que per molt que es queixin i diguin que és un turisme que no dóna
guanys o que  venen a fer les vacances de forma gratuïta a la nostra vila, només dient això no
donen solució. 

Està  convençuda  que  els  mateixos  càmpings  no  s'oposen  a  què  existeixin  àrees
d'estacionament, el que si reclamen és un major control i que un cop han esgotat el temps
màxim, se'ls pugui fer fora. 

Creu que Roses disposa d'aquests espais on podrien fer aquests estacionaments, on podrien
encabir,  a  més a més,  vehicles  de grans dimensions com camions.  Es  refereix  a la  zona
industrial, allà on està la Zodiac.  Podrien fer un estudi de què costaria habilitar-ho i d'aquesta
manera  intentar  donar  una  solució.  Pensa  que  d'aquesta  manera,  pagant  una  quota,
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evidentment, com a mínim, els traurien del centre de la vila i potser farien que aquesta gent
s'ho pensés i no vinguessin com han vingut aquest any, que ha estat una colonització.

04.-  També vol  aprofitar,  fent  referència  al  que  deia  al  principi,  per  felicitar  l'actuació  dels
efectius municipal,  mossos, serveis i vigilància. Per totes les actuacions portades a terme arran
del top manta, només proposa, que a banda de l'actuació que es fa contra ells, vol saber si s'ha
fet l'actuació de multar la persona que compra. 

RESPOSTA  ALS GRUPS MUNICIPALS DE L'OPOSICIÓ

Alcaldessa.- Fa diverses explicacions en relació a les intervencions comentades pels membres
de la corporació i diu que començarà per comentar la qüestió de la taxa turística. 

- Explica que quan van començar a aplicar-la l'any passat, només van agafar un període. Li
sembla que va entrar en vigor entre els mesos de novembre i desembre. Es va calcular més o
menys aproximadament i no hi ha un destí específic per a aquesta taxa, sinó que el que es va
fer ja es va explicar als pressupostos i  creu recordar que aquesta pregunta de l'import de la
taxa turística ja es va fer en un ple. Informa que l'import de la recaptació és del voltant d'uns
135.000 €, almenys l'any passat, si aquest any hi ha hagut menys gent, també quedarà reflectit
a la taxa turística. El que es va fer va ser calcular el que s'havia recaptat i posar-ho com un
increment de la partida de turisme. També explica que es va fer un càlcul aproximat del què es
podia augmentar.

Recorda, per exemple,  que a petició de l'Estació Nàutica,  que els primers anys tenien una
subvenció inicial  de 60.000 €,  es va augmentar  a 70.000 €,  entenent  que també havia de
revertir a ells una part de la taxa turística.  La resta, evidentment, va tota a engruixir la quantitat
del pressupost de turisme, però més o menys volta per aquí. 

- Pel que fa a la SUF, contesta que han tingut reunions amb la junta de la SUF. La remodelació
afecta sobretot a la gimnàstica de la gent gran, que ho faran allà mentre no arribi l'enderroc de
l'edifici. Després, el més segur és que hagin d'anar al pavelló, perquè no hi ha un altre espai
cèntric disponible per poder-ho fer i, perquè puguin anar a ballar, ells mateixos han escollit,
inicialment, fer una prova a la sala annexa del pavelló.

L'alcaldessa informa que avui mateix ha estat parlant amb la gent usuària d'aquest servei i
també els han manifestat la necessitat de tenir un petit espai per poder ubicar la seva oficina,
però ho tenen pendent de resoldre. Estan buscant un lloc que han pensat que podria ser el
CAR (Centre d'Activitats de Roses) on ells podrien tenir un lloc de reunió.

- Quant a la regulació de les autocaravanes, aclareix que no els pot negar que aparquin. El
problema és que la llei permet que les autocaravanes estiguin allà on vulguin. L'Ajuntament els
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pot  dir  que  els  agradaria  que  anessin  a  una  zona  d'aparcament  d'autocaravanes,  però  la
caravana  està  considerada com un vehicle  i  demana al  senyor  Tarrero  que la  rectifiqui  si
s'equivoca. Per tant, les caravanes, poden estar durant quaranta vuit hores aparcades allà on
vulguin, sempre que no estiguin calçades.

Aquest any s'ha resolt molt bé el problema d'estacionament de caravanes del carrer del Clot
dels Franquets, al vial nord,  i s'han ubicat en un terreny privat. 

Tot  seguit  cedeix la  paraula al  senyor  Àngel  Tarrero que avui  ha tingut  una reunió amb el
propietari del terreny privat.

Sr. Àngel Tarrero.- Fa la següent explicació.

- Diu que la zona del carrer Port del Reig,  és una de les zones de Santa Margarida que estan
dins d'un terreny particular. Avui mateix, ha estat reunit amb el propietari del terreny i demà o
demà passat aquell terreny quedarà net. El propietari anirà allà per dir que se'n vagin del seu
terreny. Aclareix que aquell terreny és d'un constructor d'aquí Roses.

Comenta que s'ha solucionat el problema que ha comentat l'alcaldessa del carrer del Clot dels
Franquets. Allà tenien una concentració d'unes seixanta caravanes, ho hem solucionat aquest
estiu.  Han  solucionat  el  problema  d'aparcament  de  caravanes  al  carrer  Port  Canigó,  han
solucionat també el problema que s'havia començat a generar al carrer del Port del Reig, no ja
en el terreny aquest, sinó a banda i banda de carretera.

La primera setmana d'agost va haver una tongada de caravanes. A partir de la segona setmana
fins avui, pràcticament, aquest carrer sempre ha estat net d'autocaravanes. Les autocaravanes
s'han estat disseminant per diferents llocs del poble, dues autocaravanes per un cantó, tres per
un altre, quatre per un altre. És igual que els cotxes, poden aparcar en un cantó, a l'altre o a
l'altre,  però  tens  que anar  en el  moment  que aquesta  gent  està fent  el  sopar  o  calcen la
caravana.

El problema que tenim és que amb 42 km de demarcació aquí a Roses,  els agents de policia
els  tenim a  la  zona del  Passeig  Marítim,  urbanitzacions,  controls,  etc.  Tenim un problema
dimensionat les tres setmanes del mes d'agost que és quan tenim aquest problema, quan el
poble està amb més de 90.000 persones.

Alcaldessa.- Diu que en tot cas no ho descartem, estem en converses amb el president de
l'estació nàutica per veure si l'any que ve troben alguna solució. L'alcaldessa no es refereix
només a les autocaravanes, sinó que també s'ho haurien de plantejar amb els autocars.

Sr. Àngel Tarrero.- Sobre la possibilitat de participar, juntament amb l'Equip de Govern, a les
reunions de les diferents associacions de comerciants, per trobar una solució, per part dels
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regidors de tots els grups municipals que formen la corporació, declara que per la seva banda
està encantat.  

Considera que, de fet, és l'alcaldessa la que els ha de convidar a fer aquestes reunions, però
per la seva part està encantat. Diu que al llarg de tot l'hivern n'han fet moltíssimes i no solament
amb les diferents associacions de comerciants de tot Roses. Opina que quanta més gent hi
hagi, més idees tindran. Així que millor que millor.

- Quant a la grua, si és possible, demana si el regidor Francesc Giner li pogués donar el telèfon
d'aquest senyor o senyora per poder parlar amb ell. El senyor Tarrero puntualitza  que quan
truquen, perquè hi ha un vehicle, si poden, el servei és immediat. 

Si la grua està fent algun altre servei, evidentment, el que truca tindrà que esperar. Això és com
tot, acabes el servei que fas i, evidentment, després vas a fer el següent servei. Mai es deixa
un servei sense atendre. Depèn del què s'allarga en el temps. 

Diu al regidor que si has d'anar a buscar un cotxe a Santa Margarida, hi ha el temps de portar
aquí el vehicle al dipòsit municipal i això s'allarga en el temps. Si truquen en el moment que
s'està fent l'altre servei, la resposta no és immediata en el moment. 

Després, del carrer Pep Ventura comentava que ha parlat amb un dels senyors que va entrar el
document i no li ha dit que fa quatre mesos, sinó aproximadament un mes i mig que ha fet
l'escrit i l'ha entrat a l'Ajuntament. Repeteix que li va dir que no fa quatre mesos, ahir que va
estar reunit amb ell. Ja li va explicar que porta el seu procés i li va demanar que portés la còpia
per poder donar una resposta ràpida a aquest lloc.  

És un lloc on es concentren moltes motos. Diu que no són quatre mesos, fa un mes i mig i
potser a aquest senyor li balla alguna data.

Alcaldessa.- Pregunta als integrants de l'equip de govern si hi ha alguna persona que pugui
respondre la intervenció en relació al wifi públic i, tot seguit, passa la paraula al primer tinent
alcalde, senyor Carles Pàramo, per tal que respongui l'esmentada intervenció. 

Sr.  Carles Pàramo.- Es mostra d'acord si l'alcaldessa  li  demana a ell  que respongui,  però
aclareix que ha fet notar que hi havia aquesta intervenció pendent de respondre, que no ho ha
fet perquè volgués respondre aquesta pregunta.  

- Respon al regidor senyor Jesús Minguez que no fa pas tant que el regidor assisteix com a
regidor en el  ple. Diu que ahir  es va parlar d'aquest tema i  que es qüestiona fins i  tot  les
legalitats de fer un  wifi públic a l'espai públic. S'estimen més esperar que la legislació quedi
ben definida.

En tots els espais públics tancats hi ha wifi gratuït, com la oficina de turisme, és un wifi nou i és
públic.  
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Alcaldessa.- Segueix responent diverses intervencions.

- Respecte a la organització del Tour de Ciclisme a Roses, aprofitant que són els mateixos
organitzadors del “Tour à Voile”, que fan diverses proves de ciclisme, podrien arribar a parlar
amb ells, però haurien de veure què demanen o què exigeixen. Diu que es podria fer. De tota
manera, les curses i les actuacions que fem  en ciclisme són sobretot la “Transpir” que ha
agafat molta volada en els darrers cinc anys, des que es va iniciar, i també hi ha la “Rupicabra”.

- Pel que fa als lavabos de davant de l'oficina de turisme, hi ha uns lavabos públics. Només s'ha
de creuar el passeig, el que passa és que quan baixa la gent en tropel dels autocars, van a
l'oficina  de turisme pensant  que  allà  tenim serveis  públics  i  és  per  això  que ho  demanen
reiteradament,  però  només s'ha de creuar  un carrer  i  hi  ha  lavabos públics.  Tampoc no li
demanen a ningú que entri al museu per anar al lavabo. El problema el tenen més a l'hivern i al
passeig i pensen que pot quedar resolt amb aquest mòdul que ja deu estar a punt de col·locar-
se. Aquest servei que es posarà al passeig ja ha estat adjudicat, sobretot perquè a l'hivern no
tenien punts per poder anar als serveis.

Sr. Carles Pàramo.- Intervé per comentar que el senyor Francesc Giner va demanar un mòdul
de serveis de WC  quan fem la Rambla i  aclareix que ho contemplem. Aquest  mòdul que
posaran a tocar l'Hotel  Marítim servirà de model  per veure com funciona i  totes aquestes
coses, perquè lògicament serà de pagament, d'aquests d'autorentat, que fins i tot pensem que
es podria fer una oferta via concessió amb alguna empresa que volgués instal·lar uns quants a
Roses, perquè fa falta.

Evidentment, a l'hivern,  quan els autocars aparquen aquí darrere la Ciutadella, no estan oberts
els lavabos de la platja i és un problema per a la gent. Ho entenen així i mica en mica han de
mirar de solucionar-ho.

Alcaldessa.- Pel que fa a les intervencions del Grup Municipal de Gent del Poble, agraeix la
felicitació per al regidor Sr. Juan Manuel Fernández i li faran arribar al tècnic Sr. Jordi Sastre.  

S'adreça al senyor Carles Ferrer per contestar-li que tothom és lliure d'expressar la seva opinió,
però l'alcaldessa puntualitza que no vol que dimiteixi  el  regidor Sr.  Fernández,  sinó que al
contrari, el felicita, perquè ha vist poques persones amb la capacitat de treball que té el senyor
Juan Manuel Fernández. 

Fan notar  que seguir  tota la  feina des de les  nou del  matí  fins que s'acaba,  quan moltes
vegades són les sis del matí, significa que hi ha nits que no dorm. Per tant, dubta que trobem
un altre regidor, el felicita i li dóna les gràcies. 

- Quant a les denúncies del col·legi d'advocats de Barcelona, no ha rebut cap denúncia directa
que ella sàpiga. Va tenir una conversa telefònica amb una advocada del Col·legi d'Advocats i
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demanava de poder veure l'expedient. Evidentment, se li va dir que sí i el que ha presentat ha
estat una instància per veure tot l'expedient de la festa.

A partir  d'aquí  no  han  entrat  denúncies  animalistes  a  l'Ajuntament.  Suposa  que  aquestes
denúncies deuen seguir el seu curs i amb la instància que correspongui.

Sr. Carlos López.- Explica que tot el que siguin antenes de ràdio, telefonia i telecomunicació
lògicament  regeix  per la  llei  general  de telecomunicacions i  en aquest  cas per  l'ordenança
municipal que també regula això. Desconeix quina és aquesta casa i on està. Diu al regidor
Francesc Giner que si li fa arribar la ubicació d'aquesta casa en un plànol enviarà l'inspector i
miraran quins tipus d'antena són i si aquestes antenes tenen llicència o no. Es compromet a
mirar-ho.

Sr. Carles Pàramo.- Segueix comentant la qüestió de les antenes en els domicilis particulars.

Fa ús de la paraula per comentar que al mas Mates hi ha antenes de radioaficionat. No creu
que hi hagi gaire problemes ni gaire legislacions al respecte, perquè no són antenes públiques.
Qualsevol persona pot ser un radioaficionat i dins de casa seva posar les antenes que vulgui
com les de televisió.

Assegura que passaran a veure-ho i ho miraran com bé ha dit el regidor,  però creu recordar
que al mas Mates hi ha un radioaficionat. Amb aquest sistema es comuniquen per tot el món i,
de vegades, en grans desastres, catàstrofes naturals i coses d'aquestes han servit de molt.
Quan tot queda col·lapsat fan una bona feina, en tot cas, mirant les legalitats. 

Sr. Marc Danés.- En relació a les queixes a què ha fet referència per la manca d'utilització del
català en visites guiades al castell, explica que va sortir un petit escrit a les Cartes al Director
del Punt Diari del passat dilluns. 

En aquest cas respon que no hi havia hagut cap queixa anterior a l'empresa. El mateix dilluns
van  fer  arribar  la  mateixa  queixa  i  ampliada  a  l'empesa  Educart,  que  són  els  que  tenen
externalitzat els serveis de guiatge a la Ciutadella i al Castell, perquè segons els va comentar
aquesta persona, el diari va retallar una mica el que ell explicava. 

La  mateixa  empresa,   en  el  mateix  moment  i,  evidentment,  en  contacte  amb el  regidor  i
l'Alcaldia  li  van fer  arribar  una nota  dient-li  que,  en principi,  nosaltres  érem,   evidentment,
sensibles amb la llengua catalana i d'això creu que no hi ha cap dubte. L'ADN d'aquest govern
és així. Sempre  busquen que en qualsevol informació, fins i tot en la que els ve de fora,  hi
hagi la llengua catalana, com a mínim. Explica que li han dit el nom de la persona que feia de
guia i pot ben assegurar que aquesta persona és d'aquí i té molt interioritzat aquest tema i, per
tant, no acaba d'entendre aquesta queixa. 
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Tot i així, evidentment, quan rebem una queixa d'algú, el primer que fem és demanar disculpes
si el servei no ha estat l'adequat o no ha estat el que creia convenient, però és una queixa que
si s'hagués fet en el mateix moment se li hagués pogut explicar o resoldre i entenen que potser
no calia. 

Demana als presents que pensin que a la Ciutadella tenen entre 60.000 i 65.000 visites cada
any  i  és  el  segon  cop  que  algú  se'ls  queixa  per  una  qüestió  relacionada  amb la  llengua
catalana. Fa alguns anys que es van queixar perquè en els díptics no hi havia totes les llengües
que la gent creia oportú. Creu que és una simple anècdota i que ho poden comprovar, perquè
sobretot la gran majoria de regidors del govern van fent diferents visites per veure i comprovar,
no només com ho fan, sinó quin contingut hi ha i, per a ells el contingut és excel·lent i des
d'aquí volen seguir animant que facin bé la seva feina i, el català com altres llengües per a
l'Equip de Govern és primordial i l'atenció al públic que els ve de fora també és primordial. 

Sr. Josep Ma. Mas Blanch.- Diu que pel que fa als contenidors del “Beach House” li sembla que
el tema va sortir fa un any o així. 

En principi, no és partidari de tornar a col·locar contenidors en un lloc on els ha enretirat i els ha
enretirat perquè en tenim uns a quaranta o cinquanta metres. Que hi hagi més gent no vol dir
que hagin de posar més contenidors davant de casa seva, perquè potser el camió té problemes
en entrar-hi, sinó dir-li on hi ha els contenidors, perquè puguin tirar les escombraries. Considera
que els contenidors d'escombraries no són lluny.

Quant a l'asfalt del carrer Gravina i del carrer Colon, diu que el que han fet allà és aplicar una
tècnica que no havien aplicat  encara aquí  a Roses,  que és el  micro asfaltatge en fred.  El
microasfaltatge en fred és un aglomerat asfàltic amb àrids molt fins, molt petits. S'hi aplica una
capa de mil·límetres i, per tant, és normal que a la primera capa d'àrids salti i si han passat pels
carrers, veuran que a la banda d'on passen els cotxes ha saltat tot i ha quedat perfecte. És a
les dues dues bandes d'aparcament és allà on encara salta i seguirà saltant.

Aquesta tècnica l'apliquen per diversos motius, perquè és molt més econòmica. Val unes deu
vegades menys que aplicar aglomerat en calent i,  per tant, econòmicament els resulta molt
millor. Serveix per tapar les fissures i totes les esquerdes que han anat sortint en els carrers,
tant si  han sortit  les esquerdes perquè s'ha envellit  el  paviment o perquè s'hagin fet obres
d'escomeses,  de clavegueram,  de llum o del  què sigui.  Per  tant,  impermeabilitza una altra
vegada  l'aglomerat  o  el  paviment  asfàltic  i  això  allarga  considerablement  la  vida  útil  dels
carrers.  També comenta que formen part del PAES (Pla d'Acció per a l'Energia Sostenible) que
és un pacte per reduir les emissions de CO2. També explica que aquesta tècnica d'aplicar
l'asfalt  en calent té un resultat satisfactori,  seguiran fent-ho en carrers i  no és, com ha dit,
llençar els diners o una feina mal feta. 

                   31



Alcaldessa.- Pel que fa a la foto del president Pujol, diu que sembla que encara falten moltes
actuacions, presències al Parlament i dictàmens de qui sigui jutge per decidir. En tot cas, ho
decidiran en junta de portaveus i  entenen que la prudència és el que els ha de comportar fer
qualsevol actuació d'aquest tipus. 

Pel que fa a la devolució dels 12.000 €, va contestar que havia de demanar si s'havia presentat
un recurs contenciós,  el que sí que està feta per part de l'Ajuntament la petició d'execució per
part de Xaloc. 

-  Pel que fa al ferro del carrer Bernat Metge, s'assabenta en el  moment que reben alguna
queixa de responsabilitat patrimonial, en cas que arribi, però no en té coneixement.

Sra. Anna Jorquera.- Pel que fa al Club de Pesca de la Perola, respon que rep tots els registres
d'entrada de  les peticions dels clubs i associacions i, precisament, les té guardades. Ha mirat
des del febrer i no ha trobat cap registre d'entrada demanant res al club de pesca de La Perola.

En tot cas, potser ha estat de paraula, a l'últim moment i potser no donen a l'abast en el tema
de material. De fet, el club de petanca els demana dues taules i només els han pogut deixar
una, perquè el quinze d'agost i al voltant d'aquests dies era totalment impossible deixar tot el
que demanen els clubs. 

En tot cas ho preguntarà demà, però tampoc ha de ser així. Ells saben què han de demanar
per registre d'entrada i així  ho tenen tot controlat.  No tenen constància, però assegura que
demà ho preguntarà. 

Alcaldessa.- Intervé fent ús de la paraula per dir que sí, que han estat uns dies una mica bojos
i, per la seva banda, no pot al·legar desconeixement, perquè ha parlat amb el seu president
que feia una petició d'aparcament d'entre quaranta i cinquanta places de tota aquella tarda del
dia 16 d'agost  per a la la gent que venia a competir a Santa Margarida. 

Es veritat que no ho havia fet per escrit, hi havia aquesta petició i és cert que ell volia fer el
concurs a Roses. Se li va oferir alternativament en el port, que l'Ajuntament podia mirar d'ubicar
aquests cotxes, però del club li van contestar que no, perquè els cotxes han d'estar prop d'on la
gent pesca. En to cas, sí  que és cert  que no van poder atendre la seva sol·licitud, perquè
pensaven que treure quaranta, cinquanta o seixanta places a l'aparcament del Marítim que és
on demanava aquella ubicació, van entendre que el 16 d'agost era impossible poder-li donar. 

- Pel que fa al campionat de llagut, respon que el fan servir i aquest diumenge està convidat,
perquè aquest mateix diumenge, el dia 31,  hi ha un campionat de llagut.

Precisament és una fase de la copa Catalunya i estan tots convidats a veure aquest campionat
que tindrà lloc en el port i que organitza el GEN aquest diumenge durant tot el dia. 
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-  Pel que fa als animals,  diu que és un tema que s'ha discutit  aquí,  s'ha votat fins i  tot  la
celebració del correbous i de les festes que es fan en el poble i hi ha gent que es està a favor i
hi ha gent que està en contra. En tot cas, aquí han votat i el que ha sortit majoritari, han decidit
de tirar-ho endavant.

- Pel que fa al Bulli Foundation, cal que es posicionin, i no recorda si l'Equip de Govern ha
presentat una moció a favor del Bulli Foundation. En el cas que no l'hagin presentat,  pregunta
si el que es demana és que hi hagi una votació en sessió plenària, per tal que es vegi qui està
a favor o en contra o, sinó dir que el projecte del Bulli Foundation des de l'Alcaldia té tot el
suport. 

L'alcaldessa Informa que també va votar a favor en el Consell Comarcal i, per tant, no tindria
sentit que aquí digués que no. 

Per tant, repeteix des de l'alcaldia, que té tot el suport. Han estat parlant amb ells, s'ha assistit a
la presentació del projecte que està ara al Palau Robert i s'ha parlat amb En Ferran Adrià, per
tal que aquest projecte pugui venir a Roses i la gent el pugui veure en primera persona, perquè
molta gent d'aquí no es pot desplaçar o no es desplaça a Barcelona per veure el projecte.

Creu que En Ferran Adrià va fer  dos o  tres conferències seguides al  teatre municipal per
explicar a tota la gent de Roses que volgués conèixer de què es tractava i, a partir d'aquí si el
que  els  demana  és  una  moció  per  ratificar  el  suport  d'aquest  ajuntament,  no  hi  ha  cap
problema.

Sra. Francisca Guijarro.- Puntualitza, en tot cas, una moció o el que es cregui adient.

El que està dient és que l'Ajuntament ha de manifestar-se. En aquest cas pensa que està prou
clar que estan a favor del Bulli Foundation i que es porti a terme on En Ferran Adrià proposa,
però han de reconèixer que hi ha 32.000 firmes en contra i molta gent que no està a favor.
Aleshores,  aquesta gent  també demana, de manera clara i  definida quina és la  posició de
l'Ajuntament. 

Evidentment, els regidors que són dins de l'Ajuntament saben quines són les seves posicions,
però fer-ho públicament és una manera de definir-nos. 

Alcaldessa.- Creu que la intervenció de les autocaravanes ja està contestada i li sembla que
només li queda per contestar la possibilitat que s'ha plantejat de multar els compradors dels
top manta. 

Diu  que,  precisament,  una  d'aquestes  moltes  reunions  que  varen  tenir  on  estaven  els
representants dels Mossos, de la Policia, de les associacions de comerciants i polítics, es va
parlar d'aquesta possibilitat i l'acord que es va arribar en aquella reunió és que no es procediria
a multar la persona que està comprant. Hi ha una gent que ho veu de una manera positiva i hi
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ha gent que ho veu d'una manera que no funciona. Allà on s'ha estat provant no ha donat
resultat.  Per  cada  multa  que  s'incoa  has  d'obrir  un  expedient  i  s'ha  d'aixecar  un  acte
administratiu a la persona. La gent també és de fora i per quan li arriba aquella multa tampoc
no es cobra i el que es va pensar i els van demanar els mateixos representants de l'associació
que és bo tenir díptics informatius i que ells s'encarregarien de dir als seus allotjats que, si us
plau,  no compressin. 

Sra.  Francisca Guijarro.-  Respon a l'alcaldessa que li  sembla correcte i  està d'acord,  però
també és veritat que, de vegades, una actuació policial, si l'altra gent veu que aquest que està
comprant el multen, provoca un efecte i fa que s'ho repensin, si resulta que el que tenen al
costat l'estan multant.

Alcaldessa.-. Diu que, en tot cas, s'emplaçarien una altra vegada si tornen a fer aquesta reunió
que deia el senyor Àngel Tarrero per a aquest debat, perquè en aquesta mateixa pregunta la
resposta va ser que si vinc dos dies a Roses i compro dissabte, no em veu ningú de qui ve
diumenge.

No passeja sempre la mateixa gent i,  per tant, és impossible que la gent sàpiga que s'està
multant, sinó és aquell que es troba en aquell moment i, per tant, no és efectiva. En principi es
va considerar que aquesta mesura no era efectiva. 

Sr.  Carles Pàramo.-  Demana l'ús de la  paraula per  retreure al  senyor  Jordi  Fernandez les
paraules amb les que s'ha referit  al  president   Pujol,  com a delinqüent.  Puntualitza que ha
confessat faltes i no delictes. No vol entrar aquí, considera que no és qui per defensar-lo, però li
agradaria fer prevaler el dret que tothom té a ser respectat fins que no es demostri la seva
culpabilitat en aquest concepte. 

De la seva confessió veuen faltes greus, molt greus, ètiques i que qui estigui lliure de pecat que
tiri la primera pedra. 

Continua contestant  al regidor Jordi  Fernandez que va entrar aquí amb una llista del PSC i ha
passat a ser regidor no adscrit . Diu textualment  “èticament, parlem-ne”. 

Se sent la protesta del senyor Jordi Fernandez i també les protestes dels altres regidors no
adscrits que havien format part del Grup Municipal Socialista. 

Alcaldessa.- S'adreça als regidors no adscrits dient-los que li ha donat  la paraula al senyor
Jordi  Fernandez i,  a  la  resta de regidors que en aquests  moments protesten vivament  les
paraules del senyor Pàramo, els diu que no són el regidor Jordi Fernandez.

Sr. Carles Pàramo.- Continua amb l'ús de la paraula demanant respecte i justícia i, en aquest
cas, pel que ha significat la persona per a tots nosaltres i per a tots els catalans durant tants
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anys, amb tot el rigor i perquè tot el que resulti sigui absolutament exemplar, però, entretant
demana respecte. 

Repeteix que fins ara se'l pot acusar de “greu falta ètica”. El tema de la delinqüència el dia que
toqui, algun jutge dirà si va als tribunals de justícia. Només ha volgut fer-li aquest retret i  li
agraeix que l'escolti.

Sr. Jordi Fernandez.- Demana, si us plau, que enretiri els atacs personals a la seva persona, en
una cosa que no ve a compte. Considera que és un atac personal i se sent ofès.  Respecte al
que ha dit de l'expresident Pujol, puntualitza que ha confessat. Respecta al expresident Pujol,
la seva feina està feta, però també creu que en el seu moment es va aprofitar del càrrec que
tenia per delinquir, perquè és confés i la seva actuació ha estat una deshonra per al  país, per a
tots nosaltres. Aclareix que quan diu país, es refereix a Catalunya, per a tots nosaltres, perquè
tot i no ser votant de Convergència era una persona que admiraven, com així ha estat, però
creu que tots ens hem sentit molt defraudats i, personalment, així ha estat en el seu cas i no es
retracta del què ha dit. 

Repeteix que és confés, ell ho ha dit i l'única cosa que demana es que s'enretiri el seu retrat del
ple, perquè és una deshonra per a aquest municipi i per a aquest ple. 

Sr. Carles Pàramo.- Respon a la rèplica del senyor Jordi Fernandez que ha dit  “crec que es va
aprofitar” Per tant, creure no és contundent. 

Diu que es remet i va als fets. Diu que, l'Ajuntament com a institució no es pot precipitar en cap
anàlisi ni en cap judici. Han d'esperar el temps, veure el que es diu i, a partir d'aquí, actuar en
conseqüència. L'alcaldessa els ha ofert de parlar-ne en una junta de portaveus el dia que toqui i
quant al que ell mateix li ha dit, reconeix que va quedar molt sorprès que una persona accepti
anar a l'Ajuntament en una llista del PSC, ho troba... Si no està d'acord amb un partit  i posa
l'exemple que  en el seu cas no estigués d'acord amb Convergència, afirma que s'aixecaria,
s'aniria i deixaria el seu lloc a un altre. Se senten veus protestant les paraules del Sr. Pàramo.  

El senyor Carles Ferrer i la senyora Francisca Guijarro abandonen el ple en protesta per les
paraules del Sr. Carles Pàramo quan són les 21:09 hores i el senyor Jordi Fernandez abandona
el ple quan són les 21:10 hores.

Sr. Francesc Giner.- Volia tornar amb el tema del top manta del què havien començat a parlar
fa una estona, però enmig d'això han començat a parlar d'aquest altre tema. 

Aclareix que la seva pregunta era en relació al tema dels top manta, perquè quan van fer les
reunions amb els caps de la Policia, es va arribar a la conclusió que la solució del conflicte no
era policial, sinó que era una solució legislativa i d'intentar canviar la llei. Pregunta si s'ha fet
alguna gestió al respecte.
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Alcaldessa.- Respon al senyor Giner que va haver una segona reunió posterior, a la qual potser
no va venir. Aclareix que  el senyor Ballesta ja va portar una proposta escrita dels seus serveis
jurídics, des d'Interior, per poder-la presentar al Congrés dels Diputats. Li consta que ja s'ha
entrat, però està seguint el seu procediment. 

Com que no hi ha cap més assumpte a tractar, l’alcaldessa aixeca la sessió a les 21:20 hores,
de la qual cosa en dono fe.

L’alcaldessa presidenta El secretari general

Montse Mindan i Cortada Fco. Luís Muñoz Cameo  
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